
 

    

PROTOKOL 

SB – møde torsdag d. 13.08.2020 kl.17.30 -20.00 
 

Mødedeltagere:  

Jesper Brønnum, Martin Neergaard, Pernille Kaas, Kristine Jensen, Christina Bach, 

Martin Rytoft, Rikke Bladt Nielsen, Rebecca Stelzig, Rikke Boelskifte Knigge, Peter 

Lysdal, Leon Mitchell,  
Elevrepræsentanter: Zain Ul-Abideen Shah 
 

Mødet afholdes fysisk på skolen på lærerværelset 

SB-1: Godkendelse af dagsorden - OK 

SB-2: Orientering fra:   

Formanden: Ikke noget siden sidst. 
Ledelse: Medarbejdersituation - en række skift, opsigelser, sygdom, 

kommende barsler mv. Noget er slået op som stillinger, noget skal dækkes 

af Pædagogisk Vikarbureau. En række nye medarbejdere, som vi er meget 
glade for. 

Bh.klasse assistent slået op og i ansættelse. Tidl. assistent overgået til 

anden stilling. 

Medarbejderne: Ny medarbejderrepræsentant Rebecca fra SFO. 
Er glade for at være tilbage i klasserne og i vante rammer.ikke helt det 

samme kollegafællesskab pt grundet corona retningslinjer. 

Elevråd: Ikke mødtes endnu. Lave online møder som forslag fra SB. 
 

SB-3: Proces omkring den politiske beslutning ”Klubberne ind på skolerne”. 

Materiale til drøftelse eftersendes. Der vil være deltagelse fra 

Skolecenteret til dette punkt. (ca.45 min afsættes til dette punkt) 

 
Mette introducerer grundlaget for “klubberne ind på skolerne” - Processen 

indtil nu har været lidt blandet, nu inddrages brugere, forældre, ledelser 

etc. i højere grad i processen mhp endelig beslutning. 
Holmeager er særlig interessant, da vi allerede har afprøvet det. Nu ønskes 

en opsamling af vores erfaringer fra SFO2. 

Drøftelse af spørgsmål fra Mette. 

SB-4: Skolens procedure ved bekymring om et barns trivsel. Orientering om 

skolens handleplan ved en bekymring. Drøftelse med udgangspunkt i 
”Hvad gør vi hvis der ikke er enighed mellem det skolen ser som 

problematisk og det som forældrene oplever/beskriver som problematisk”? 

 
Initieret af en henvendelse til Skolebestyrelsen, som handler en klage. 

Drøftelse af praksis ifm ovenstående. 

Leon gennemgår skolens procedureark, som beskriver vejen ifm. 

forskellige bekymringer. 
SB understreger vigtigheden af at opsætte delmål og gerne tidshorisont i 

en proces omkring trivsel. Det er derfor, HO har en procedureplan, så vi 

kan handle hurtigt. 
 



Hvad gør man, hvis ikke der er enighed? Vi går i dialog med forældrene, 

men vi tror på det system, som vi har sat i værk. 

Perspektiv på hvordan man som forældregruppe kan støtte op om trivsel 

og konkrete problemstillinger. Det er en ressource, som vi kan arbejde 
videre med som udviklingsmulighed.  

Åbenhed er vejen frem ift at spille forældregruppen ind som ressource, 

men det er kan være tabubelagt at drøfte barns 
mistrivsel/problemstillinger. Den kultur bør vi arbejde med. 

 

SB-5: Valg til skolebestyrelsen – proces. 

 

Leon skriver ud til forældrene mhp at melde sig til SB. Frist 3 uger. Samle 
op på kommende SB. 

Opfordring til at SB også selv skriver ud til forældrene og reklamerer for 

SB-arbejde 
 

3 pladser på valg ( Jesper er på valg- ønsker genopstilling, reserveret 

plads til co-teaching, Christina træder ud.) 

 
Suppleant kontaktes. 

 

SB–6: Opstart af skolen med fokus på retningslinjerne ift corona. Herunder 

lejrskoler mm. 
 

Alle havde håbet, at vi var mere tilbage til normalen, men der er stadig en 

lang række forholdsregler. Der er lavet en række retningslinjer for elever 

og personale på Holmeager. 
Lidt rumsteren fra enkelte forældre omkring det, at de ikke måtte komme 

på skolen første skoledag. 

Forældremøder med lettere begrænsninger. 
Der er opmærksomhed på, at fx anderledes dage kan blive anderledes ift 

tidligere. 

Der er Udsendt retningslinjer ift. symptomer og smitte. 
Lidt forskellige retningslinjer i skole vs. fritidstilbud. 

Alt i alt fungerer det. 

 

Lejrskoler/hyttetur- pt. tænkes det stadig at gennemføre turene. 

SB-7: Status på sygefravær v. RB 
3 fuldtidsfraværende pt - 1 delvis retur efter coronaperioden. 

Ellers ikke meget fravær pt. 

Nye vikarer starter op - en række af de tidligere forsætter i mindre 

omfang. 
 

Kort drøftelse af problemstilling omkring tysk dækning. 

SB-8: Evt. samt punkter til næste møde 

 
Budget - direktionens. Der er 3 ting, der står skoler på. 2 relevante for os 

som det er lige pt. Reduktion af åbningstid og flere lukkedage. 

Vil betyde en reduktion af personale på HO, hvilket kan få betydning for fx. 

vores SOL og deltagelse af pædagoger i undervisningen /klasse tilknytning. 
Leon sender SB’s tidligere høringssvar til revision hos SB. 

 

Ingen specifikke punkter til næste møde. 
 



SB-9: Forældrehenvendelser 

 

Henvendelser ang. skolestart og forældre på skolen. 

SB-10:  

SB-90:  

SB-91:  

  

  

  

 


